

# 第一天 吉隆坡 / 千岁

机上用餐

集合于吉隆坡国际机场,办理登机手续,然后乘搭国际航班飞往北海道。

## 第二天 干岁 / 美瑛 / 旭川

午/晚

早上抵达千岁机场后,驱车前往富良野的热门打卡景点-精灵露台。这是一座拥有童话般风景的小型工艺村。沿着木头步道会经过15间小木屋,每一间的装饰主题都不同,非常有特色。彷彿妖精随时会出现的梦幻空间。续后,前往美瑛青池,也被称作白金青池。自从被苹果收录为Mac系統内建桌面之一,青池美景从此声名大噪。1988年为了防止十胜岳火山泥而设置混凝土坝,也形成了人造湖,水中矿物质反射阳光,在我们眼中也呈现了最美的蓝绿色。毕后,前往白须瀑布。因从岩石的缝隙间倾泻而下如白须般的水流而得名"白须瀑布"。从地下涌出的水流,拍打着岩石,激起泛着蓝色光茫的浪花。之后,前往参观男山酒造资料馆。『男山』是旭川名水所酿造的当地酒,取自大雪山的水与适合酿造清酒的寒冷天气,酿造出享誉国际的日本清酒,也是1977年全世界首次获得世界食品品质评鉴大会金奖的日本酒。晚餐后,入住酒店。

住宿: Asahikawa Art Hotel or similar(当地 4 星级酒店)

#### 第三天 旭川

早/午/晚

早餐后,前往泷上芝樱公园 - 北海道观赏芝樱的名胜之一。芝樱将山丘广阔而舒缓的斜面染成了鲜艳的粉色,整座公园就像铺上了粉红色的绒毯,面积约10万平方米,可说是北海道独有的壮丽美景,并设散步道。续后,游览冰之美术馆(含门票)。全球第一家能够全年体验冬季北海道的博物馆。在富有魅力的体验型冰棚中,您可以欣赏冰柱群,甚至可以感受零下41度的冰雪国度。毕后,前往旭川拉面村。成立于1996,是为了宣传旭川拉面的优势与文化,集结了市内7家拉面店的聚集设施。外墙画着动物们吃着美味拉面的模样,是由北海道东海大学旭川校的学生所画。这里还附设了旭川拉面村神社,主题是「结面」而「结缘」,祈求两人的关系能像拉面的热汤般热情,缘份能如面条般长长久久,能保佑恋爱成真。(芝樱季节:每年5月上旬 - 6月上旬)

住宿: Asahikawa Art Hotel or similar(当地 4 星级酒店)

# 第四天 旭川 / 小樽 / 札幌

早/晚

早餐后,前往小樽。游览浪漫的**小樽运河**,沿岸红砖仓库鳞次栉比,印证小樽昔日媲美纽约华尔街的繁荣景象。接着,将前往**北一步行街**,参观著名的北一硝子玻璃饰品专卖、水晶音乐城、北国楼、咖啡馆、寿司、巧克力等。游毕后,将前往参观这里的**八音盒制品馆**,是日本历史最久、规模最大的八音盒博物馆。毕后,将前往**狸小路商业街**- 札幌市著名的购物街,有超过150家的流行服饰店、药妆、土产店等。途经北海道最大的不夜城清液不夜天。晚餐享用螃蟹自助餐。

住宿: Hotel Mystays Premier Sapporo Park or Similar (当地 4星级市区酒店)

### 第五天札幌

В

早餐后,全天自由活动。您可在札幌繁华商区继续血拼。 或您可参加自费。(建议行程)早上,将送往大仓山跳台竞技场(缆车), 是1972年札幌冬季奥运会90米级跳台滑雪的赛场。作为当时的跳台滑 雪竞技场,大仓山为人们所熟知。毕后,驱车前往参观北海道神宫。当 地最代表性,并且是规模最大的神宫。其历史古老,1869年在明治天皇 诏令下,供奉了开拓民众心灵寄托的「开拓三神」为起源。然后前往中 央海鲜市场。位于1959年开设的札幌中央批发市场旁边。其提供北海 道各地的新鲜美食。汇集了海产公司的直营店和蔬果店共80多家。之 后,前往**造野公园看郁金香花海(含门票)**。每年5,6月,公园内的山丘 布满了色彩缤纷的郁金香,让人犹如置身欧陆童话世界里。

(15000日元/每人,08人起) (13000日元/每人,15人起) (11000日元/每人,20人起)

住宿: Hotel Mystays Premier Sapporo Park or Similar (当地 4星级市区酒店)

## 第六天 札幌 / 干岁 / 吉隆坡

早餐盒 / 机上用餐

早餐后,送往机场乘搭客机飞返美丽的家园。

- 倘若原定的景点不对外开放,将由其他景点取代 If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative
- 以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。 The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.
- 在主要节日,商业展览,旅游旺季期间,住宿酒店可能需要安排在另一个城市. During major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned .

## 行程特点 Highlights:,



- 並上芝樱公园 北海道观赏芝樱的名胜之一 Shibazakura Takinoue Park - One of the most well-known spots to see shibazakura
- 北海道冰之美术馆 冰雪世界极寒冰室体验 Hokkaido Ice Pavilion – Japan's largest ice pavilions, an fantastic world of snow and ice for you to experience.
- 住宿于温泉酒店,体验特色文化 泡温泉
   Stay hot spring hotel.
   Experience local culture Onsen
- 札幌住宿市区酒店
   Sapporo stay City Centre Hotel



- 酒店日式自助餐Japanese style hotel buffet
- 日式拉面套餐 Japanese Ramen Set
- 日式套餐 Japanese Cuisines
- 三大螃蟹自助餐 3 BIG CRAB BUFFET



# **HOKKAIDO SHIBAZAKURA MATSURI**

💡 BIEI / ASAHIKAWA / OTARU / SAPPORO + SHIBAZAKURA TAKINOUE PARK

Day 1

#### **KUALA LUMPUR / CHITOSE**

MOB

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your departure flight to Hokkaido.

## Day 2 CHITOSE / BIEI / ASAHIKAWA

L/D

Arrive Chitose airport in the morning, our first destination will proceed to Biei to visit Ningle Terrace. Ninguru Terrace is a beautiful collection of boutique cottages, housing specialty arts and crafts along with their creators. Ningle Terrace has been created using natural materials with timber buildings and a beautiful plank walkway around the waterfalls and trees. After that, visit to **Shirogane Blue Pond**. The Shirogane Blue Pond gets its name from its surreal blue waters. Depending on the weather and the season it can change from a milky light blue to a deep green turquoise. Then proceed to **Shirahige Waterfall**. White curtains of water cascading through gaps in the cliff give this natural landmark its name, which means "white beard waterfall." Next, visit to Otokoyama Sake Brewery Museum. It is a museum that tells the history and culture of sake brewing, one of Japan's traditional industries, with 350 years of history. After dinner, check in hotel.

Hotel: Asahikawa Art Hotel or similar (Local 4stars hotel)

### Day 3

#### **ASAHIKAWA**

B/L/D

After breakfast, proceed to **Shibazakura Takinoue Park**. Shibazakura Takinoue Park is one of the most well-known spots to see shibazakura, known as moss phlox, in Hokkaido, and one of the largest spans of the flowering plant in Japan. The delightfully colorful panoramic view of the mountainside covered in stunning pink and purple flowers is a sight to behold. Next, visit to **Hokkaido Ice Pavilion (include entrance ticket )**. The first museum in the world that let you experience Hokkaido winter all year round! Enjoy the magnificent stunning ice pillars & experience the mind-blowing temperature of -41°C. After that, proceed to **Asahikawa Ramen Village**. The Asahikawa Ramen Village was founded in 1996 by eight popular ramen shops on the outskirts of the city.

(Shibazakura Season: from early May to early June) Hotel: Asahikawa Art Hotel or similar (Local 4stars hotel)

# ay 4 ASAHIKAWA / OTARU / SAPPORO

B/D

After breakfast, will proceed to Otaru visit **Otaru Canal**. The brick storehouses which line the historical Otaru canal were built between the late 19th and early 20th centuries when western construction techniques had just begun to be introduced to Japan. Nowadays, most of the storehouses have been repurposed as museums or cafes. Then, visit to **Otaru Handicraft Street**, here have glass handicraft shop, music box shop, museum, art gallery, and souvenirs. Continue visit to **Music Box Museum**. After that, proceed to **Tanukikoji Shopping Arcade** enjoy your shopping at more than 150 boutiques, souvenirs and local product shops. Enjoy Crab Buffet tonight.

Hotel: Hotel Mystays Premier Sapporo Park or Similar (Local 4stars hotel)

## Day 5

#### SAPPORO

В

After breakfast, free at your own leisure.
Or You can join optional tour as itinerary below. (Proposed Itinerary) Will proceed to **Okurayama Schanze (include cable car)**. The 90 meter ski jump competitions of the Winter Olympics 1972 were held in the Okurayama Ski Jump Stadium. Next, proceed to **Hokkaido Jingu (Hokkaido Shrine)**. The most popular and largest shrine of Hokkaido which built in 1869 after the Meiji Emperor. Then, visit to **Sapporo's Nijo Market**, are popular markets where one can enjoy sashimi-topped rice and sushi that make full use of the fresh seafood just arriving from various parts of Hokkaido in the morning. After that, proceed to **Sapporo Takino Park (include entrance ticket)**. Takino Park is the largest park in Sapporo. This park has varios flower fields. Especially, tulip garden in spring, tulips come in full bloom There is beauty that will bring a sigh as you gaze upon the picturesque view full of colours.

(15000 YEN, minimum 8paxs)

(13000 YEN, minimum 15paxs)

(11000 YEN, minimum 20paxs)

Hotel: Hotel Mystays Premier Sapporo Park or Similar (Local 4stars hotel)

#### Day 6

#### **SAPPORO / CHITOSE / KUALA LUMPUR**

Breakfast Box / MOB

After breakfast, transfer to airport and take flight back to Kuala Lumpur.